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En de winnaar is.... Jose Victoria

Ja hoor, het is gelukt. We hebbeneen nieuw logo. Het is een mooi logo.

U heeft het vast al gezien. Langs twee wegen kwamen er inzendingen: vrije inzendingen van

leden en inzendingen via de internetwedstrijd. Het was verrassend om de stroom van

inzendingen te zien groeien. Leuk was het ook om dat op het internet te kunnen volgen. Dankzij

enige communicatie metde ontwerper kon er nogwat geschaafd worden aan het ontwerp. Die

waren vooral van ‘korhaan-technische aard’. Want een korhaan met een haaksnavel kan bij ons

echt niet!

Han Westendorp & Lenny Langerveld

Zo’n intemetwedstrijd is internationaal en het

blijft bijzonder om te beseffen dat de ontwer-

per van het logo helemaal uit Colombia

afkomstig is en in de buurt van Tampa in

Florida woont aan de Golf van Mexico.

José Manuel Victoria is 43 jaar oud en werd

geboren in Cali, een stad in het midden van

Colombia. Om te studeren vertrok hij in 1980

naar de Verenigde Staten van Amerika, waar

hij afstudeerde in grafische ontwerp en

fotografie. Hij verdient z’n geld als fotograaf,

maar is daarnaast ook altijd blijven ontwerpen.

Vast niet helemaal toevallig: hij heeft een grote

passie voor vogels en prijst zich gelukkig om

op een plek te wonen waar vogels zo alom

aanwezig zijn. Hij werkte eigenlijk altijd heel

lokaal, tot hij de website Logomyway.com
ontdekte en er een compleet nieuwe wereld

voor hem open ging. ‘Een verbluffende

mogelijkheid om zijn creatieve talent te delen

en uit te breiden’, zo noemthij de wedstrijden

tussen ontwerpers wereldwijd. Het ontwerpen

van logo’s bevalt hem goed en lijkt bij hem te

passen.

Met Nederland heeft hij trouwens een nogal
verrassende connectie. Zijn beste jeugdvriend

werd in Den Haag geboren op dezelfde dag als

hij (10 april 1968) en droeg ook nog dezelfde

voornaam: JoséLuis Castillo Eggermont.

Hoewel hij nooit in Nederland is geweest,

heeft hij via het ouderlijk huis van zijn

jeugdvriend toch maar mooi de Hollandse

cultuur met de paplepel ingegoten gekregen.

Ja, hij vindt onze kaas érg lekker. José Victoria

heeft drie kinderen en is getrouwd.

Een voorselectie leidde tot vijftien ontwerpen.

Helemaal van deze tijd was de mogelijkheid
via e-mail te stemmen. Dat deden 49 leden. Op

de ledenvergadering van 24 november

brachten 66 leden hun stem uit na een

presentatie en toelichting. Dirk Prop had de

inzendingen mooi op het scherm. Op deze

wijze werden ook de uitslagen na de telling

prachtig grafisch gepresenteerd. Het gekozen

ontwerp sprong er in de uitslag echt uit. Het

verkozen logo heeft dus de duidelijke voorkeur

van de leden. Dat is mooi.

In de laatste fase hebben we nog druk met de

ontwerper over de letters gediscussieerd. Als

commissie zijn we daarmeeeen hoop wijzer

geworden van verhoudingen, zwaartepunten en

kleurbalans. Het vernieuwde logo zullen we

meteen invoeren in de vereniging. Het zal

prijken op brieven, op de website en op andere

uitingen waarmee de vereniging naar buiten

treedt.


